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Møde Skolebestyrelsesmøde 

Tid 7. oktober 2021, kl. Kl. 17.00 – 19.30 

Sted Mødelokale 2 på Nibe Skole 

Deltagere Daniel Olsen, Magnus Friis, Michael Gaunø, Katrine Rytter, Anne Skipper, Christina Hoe Lar-
sen, Frank Thinggaard, Annette Skræp, Tine Rytter, Dina Thunberg, Thomas Sørensen, Ma-
rianne Uhrenholt, Ann Christina Raunsbæk 

Afbud Anne Sophie Valbjørn, Stine Almskov 

  

  

 Obs. Vi starter mødet i Mødelokale 2 i kælderen. 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

• Dagsorden godkendt.  

 

2. Regnskab og Budget (30 min). Bilag vedhæftet. 

Regnskab og budget gennemgås. Nina Kierch Andersen deltager i dette punkt. 

• Budgettet gennemgås og der redegøres for de ændrede principper for regnskabs- og 
budgetår frem til at vi nu har et budget, der følger skoleåret. 

• Regnskabet gennemgås  

  

3. Skolens principper (Bilag vedhæftet) (10 min) 

Vi har tidligere besluttet, at elever, der er blevet konfirmeret først møder kl. 10.00 dagen efter 
den fælles Blå Mandag. Vi vil gerne have det skrevet ind i skolens principper.   

• Princippet vedtages. 

Vi vil gerne have lavet mindre ændringer i skole-hjemsamtaler i forhold til tidspunkter for afhol-
delse samt en ændring i lærerdeltagelse på enkelte årgang. Ændringerne kan ses i vedhæf-
tede bilag.   

• Princippet vedtages. 
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4. Orientering om pædagogisk udviklingsprojekt (30 min) 

Skolens ledelse har gennem de seneste år deltaget i et udviklingsforløb og på den baggrund 
er der sammen med skolens personale lavet en udviklingsplan. Bestyrelsen orienteres.  

• Skolens pædagogiske udviklingsprojekt blev præsenteret. Omdrejningspunktet er ele-
vernes selvregulering. 

 

5. Spisning (20 min) 

 

 

6. Måltidspolitik (20 min). Bilag vedhæftet.  

Vi starter op med arbejdet omkring den nye måltidspolitik. Elevrepræsentanterne orienterer 
om, hvordan elevrådet vil arbejde videre med politikken.  

Derudover en kort orientering om skolens deltagelse i Det store spisefrikvarter.  

• Elevrådet har talt om selve spisesituationen og om udbuddet af mad i Café Hønen. 
Der er blevet talt om, at det er godt, at der er en del groft brød og grøntsager på me-
nuen integreret i retterne.  

• Der tales om muligheden for, at Kirsten går i dialog med elevrådet om udbuddet af 
mad i Café Hønen.  

• Elevernes køb af energidrik, sodavand med sukker og kager i pauserne i byen tages 
op som punkt igen på skolebestyrelsesmøde, når elevrådet har fået talt med klas-
serne og hinanden i elevrådet.  

o Hvad skal der til for, at man som elev har det godt med at blive på skolen? 
 

7. Nyt fra… (20 min) 

• Ledelsen 

• Orientering om status på Sprogkampagne 

o Der tales om en kulturens dag med fokus på dannelse og sprog 

o Muligheden for en slogankonkurrence blev drøftet. 

o Der tales om måden man taler til hinanden på. Det bringes i spil lø-
bende. 

o Måske kan elevrådet lave nogle regler for god kommunikation.  

o Godt sprog kunne omtales som en kerneværdi. 

o Elevrådet involveres.  

o Man mødes igen d. 30.11. i sprogudvalget.  

• Personaleorientering 

o Anne Bonde er stoppet i sin stilling og der er lavet omlægning af 
nogle personaleopgaver herefter.  

• DUS-ledelsen 

o Intet nyt 

• Elevråd 

o Elevrådet har været aktive omkring punkt 6. 
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• Formand 

o Orientering fra møde om besparelser på specialområdet.  

 

 

8. Punkt til orientering til øvrige forældre (10 min) 

Vi udvælger et emne og aftaler form for orientering.  

• Måltidspolitikken punkt 6 med fokus på udskolingens adgang til at gå i byen præsen-
teres.  

 

9. Evt. (5 min) 

• Opmærksomhed på selvskadende adfærd. 

 

 


